
Ang. utslipp 
Det er mye som virker usikkert om CO2-kvoter. Hva skal industrien og staten gjøre med fanget CO2 hvis 
det ikke blir aktuelt å lagre det i Nordsjøen. Regjeringen kan vel ikke garantere at neste regjering vil støtte 
prosjektet økonomisk, for det er vel avhengig av statsstøtte? 
  
Haugaland Kraft planlegger et Kullkraftverk i Tysvær, og et av arguemnetene de bruker er at Norge pr. i 
dag ikke kan levere nok CO2 til EOR-prosjektet (Gullfaksfeltet alene vil trenge 5 MT/år) 
  
Når det gjelder kjøp av CO2-kvoter, er ikke det avhengig av at andre land er villig til å bygge ned sin 
egen industri?  
  
For noen år siden var det et argument at Norge skulle selge gass til land som hadde kullkraft, men det 
virker usikkert av samme grunn. Er det grunn til å tro at f.eks. Danmark vil redusere sine utslipp for å 
hjelpe norsk industri?  
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